



*Biographical note: Eric Santor*

Eric Santor was appointed Chief of the Bank's Canadian Economic Analysis Department (CEA), effective 4 May 2015. In this capacity, Mr. Santor is responsible for the management and strategic direction of the department, which includes providing rigorous and timely analysis of economic conditions in Canada as well as advice on the conduct of monetary policy. In addition, the department also conducts longer-term research into issues relevant to monetary policy, including how to best design Canada's monetary policy framework and linkages between real and financial variables.

Mr. Santor's research has focused on issues relating to the incidence and effects of unconventional monetary policy, the international monetary system and global financial architecture, and the role and governance of the International Monetary Fund.

Mr. Santor joined the Bank in 2001 as an economist in the former Monetary and Financial Analysis Department. He then assumed increasing responsibilities through his roles as a Principal Researcher, Assistant Chief, Research Director, Deputy Chief and Chief in the International Economic Analysis Department.

Mr. Santor was born in London, Ontario, and completed his undergraduate degree at Huron College, University of Western Ontario, and his Doctorate in Economics at the University of Toronto.

May 2015



*Notice biographique : Eric Santor*

Eric Santor a été nommé chef du département des Analyses de l'économie canadienne de la Banque le 4 mai 2015. À ce titre, il veille à la gestion et à l'orientation stratégique du département, qui est chargé de réaliser des analyses rigoureuses et ponctuelles de la conjoncture économique au pays et de fournir des conseils sur la conduite de la politique monétaire. Le département effectue en outre des recherches à long terme sur des sujets relevant de la politique monétaire, tels que la formulation optimale du cadre de mise en œuvre de la politique monétaire canadienne et les liens entre les variables de l'économie réelle et de la sphère financière.

Les travaux de recherche de M. Santor ont porté principalement sur des sujets liés à l'incidence des mesures de politique monétaire non traditionnelles, au système monétaire international et à l'architecture financière mondiale, ainsi qu'au rôle et à la gouvernance du Fonds monétaire international.

M. Santor est entré à la Banque en 2001 en tant qu'économiste au sein de l'ancien département des Études monétaires et financières. Il a ensuite assumé des responsabilités croissantes, notamment en qualité de chercheur principal, de chef adjoint, de directeur de recherches, de sous-chef et de chef au département des Analyses de l'économie internationale.

Originaire de London, en Ontario, M. Santor a fait ses études de premier cycle au Collège Huron de l'Université Western Ontario et possède un doctorat en économie de l'Université de Toronto.

Mai 2015